

This notice contains important information that requires your immediate attention. Should you have any queries, you are recommended to seek independent professional advice.

The following change(s) in investment choice(s) relate(s) to the “Global Series” and “Premier-Choice Series” plans. The “Global Series” includes Global InvestPlan and Global InvestPlus. The “Premier-Choice Series” includes Premier-Choice ULife InvestPlan, Premier-Choice Flexi, Premier-Choice Flexi Plus, Premier-Choice InvestPlan and Premier-Choice PLUS InvestPlan.

Clarification of the Name of the Investment Choice

- *YF Life Aberdeen Standard SICAV I - Japanese Sustainable Equity Fund (AGJAU) (the “Investment Choice”)*

In relation to the “Notification for Change of Investment Choice” dated 23 March 2022, we are writing to inform you that a typo was identified in the new name of the Investment Choice. The correct name of the Investment Choice is “YF Life Aberdeen Standard SICAV I - Japanese Sustainable Equity Fund”.

We would like to extend our apologies for any inconvenience that may have been caused.

If you have selected the above investment choice(s) under your insurance policy and if for any reason you wish to change to other investment choice(s), you may switch your investment choice(s) to other available investment choice(s) provided by your policy. Currently, no switching charge and bid-offer spread apply to the investment choices. For details, please refer to Investment Choice Brochure or contact YF Life Insurance International Ltd. - Customer Service Hotline at (852) 2533 5555 (Hong Kong)/ (853) 2832 2622 (Macau).

此通告包含重要資訊，務請閣下注意。若閣下有任何疑問，請尋求獨立的專業意見。

以下為有關「環球系列」及「財智之選系列」計劃內投資選擇的更改。「環球系列」包括環球投資計劃及環球投資整付計劃。「財智之選系列」包括財智之選投資萬用壽險計劃、財智之選靈活投資計劃、財智之選靈活創富投資計劃、財智之選多元投資計劃及財智之選創富投資計劃。

投資選擇的名稱之澄清

- 萬通保險安本標準 - 日本可持續股票基金 (AGJAU) (「投資選擇」)

關於日期為2022年3月23日的「投資選擇更改通知」，茲通知閣下我們發現投資選擇的新名稱出現錯誤。正確的投資選擇的新名稱應為「萬通保險安本標準 - 日本可持續股票基金」。

對於可能造成的任何不便，我們深表歉意。

如閣下之保單現已挑選以上投資選擇，並且因任何理由希望轉換到其他的投資選擇，閣下可選擇將現時持有的投資選擇轉換到閣下保單的其他投資選擇。現時所有投資選擇均不設轉換費用及買賣差價。有關詳情，請參閱投資選擇冊子或致電萬通保險國際有限公司客戶服務熱線 - 香港 (852) 2533 5555 / 澳門 (853) 2832 2622。